### 2016 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday		
	8/14/2016	8/21/2016		
中文主席	方向	高琳		
English Presider				
中文講員	程保治牧師	張毅弟兄		
English Speaker	Rev. Josh Olds	Rev. Josh Olds		
翻譯 Interpreter	高麗娟(英)/郭淑瑛(粵)	陆妍依函(英)/賴俊傑(粵)		
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	許邱恩美		
中文招待	蔣洪平*,熊繼忠	劉賢賜*,周楚昂		
Ushers	楊青,謝敏	謝文婷,陳瑛		
音響 Audio Engineer	劉砥中	姜華		
托兒Nursery	楊青/陳瑛,張躍	程師母/張葉蕾,譚玫琍		
圖書館 Library	高琳	劉偉衡		
分菜同工	謝敏*,謝新新	武淑菊*,于溢		
Lunch Serving	李林蔚,楊青	施明潔,吳玫		
清潔同工Cleaning	姜華,陳斯維	王國歡,宋保軍		
保安 Security Officer	張毅(S)/方向(F)	宋保軍(S)/陳斯維(F)		
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship			
週五Fri. Night	青少年團契,家庭查經Youth/Family Bible Study			

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Jul Income	Jul Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$4,014.17	\$4,014.17	\$14,106.90	\$9,041.80
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$70.00	\$70.00	\$960.00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

Church's Account Balance as July 31, 2016

 General Fund:
 \$116,635.09
 Mission Fund:
 \$4,746.13

 Building Fund:
 \$10,745.35
 Interest Fund:
 \$20,932.63

 Investment Fund:
 \$0.00
 Love Fund:
 \$1,311.16

Overall Total: \$154,370.36

牧師 Pastor	長老 Elder	Associate English Pastor
	pe you Elider	Associate English I astor
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	Rev. Joshua Olds
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	Tel: (214) 597-8573
jeffpcheng@gmail.com	` '	josh@josholds.com
	wendyiandlouise@gmail.com	josn@josnoids.com



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

普世差傳,我們責任 World Missions, Our Duties

## **English Worship**

August 14, 2016 9:15AM – 10:30AM

Praise and Worship Team

Praise

Prayer

Visitors Welcome/Announcements

Sharing

Offering

Scripture Reading

Congregation

Sermon Rev. Olds

**Closing Prayer** 

Rev. Joshua Olds

English and Youth Sunday School at 10:45 Lunch & Fellowship at 12:15

#### 報告事項:

- 1. 歡迎新朋友参加主日崇拜。願神賜福! 請留步到舊堂共享午餐。
- 2. 下主日(8/21)英文崇拜將在早上九點十五分;中文崇拜十點四十五分聚會。
- 3. 本週四(8/18)晚上七點是本月的教會探訪。詳情可以聯繫李允誠弟兄。
- 4. 本週六(8/20) 8-10AM 弟兄早餐會將在 Gigi's Kitchen, 7105 South Yale Ave.舉 行。請與陳順民弟兄聯繫,並代禱和參加。
- 5. 教會的長青團契將在本週六(8/20)恢復聚會。時間是早上 10:30在教會。歡迎所有年長的弟兄姐妹和朋友們參加。若有需要接送的,請聯繁率允誠弟兄918-269-7876.
- 6. "假養我飢餓的兒童"分包食物活動將於九月十日 (週六) 12:30 to 2:30pm 在 Northside Christian Church 進行。有興趣參與者請至網站:
  http://volunteer.fmsc.org/Register/Group/JoinGroup.aspx?gid=952584
- 7. 聖誕小孩行動:八月將會收集鉛筆、鉛筆刨子、鉛筆盒。請投入大堂外的紙箱。
- 8. 上主日中/英語崇拜出席人數 128人。

#### 禱告事項:

- 1. 為牧者和長執們的事奉及家庭禱告。
- 2. 爲 9/17 教會策略計劃預備会議禱告,求神帶領及賜給教牧同工智慧能力。
- 3. 為恩愛夫婦營圓滿結束感謝神,也爲以後每月的跟進聚會禱告。
- 4. 爲 TU 的學生團契及 8/27的迎新會禱告。
- 5. 為長青團契的開始及籌備工作禱告。
- 6. 感謝主號媛姊妹上週生一女兒 Olivia,求神保守產後很快復原,女兒健康成長。
- 7. 為懷孕的姐妹們(文婷、阿蓮、小蘭、夏蕾)禱告,求主保守她們腹中胎兒健康成長,也保守她們順利生產。
- 8. 孫伯伯的家庭追禱会已於 8/10 在 Floral Haven Funeral Home 舉行,求主安慰孫媽媽及家人。
- 9. 盧利靜的媽媽重做骨盆手術很成功,請為她的康復及救恩禱告。
- 10. 為周沛仁姊妹的心跳穩定,能很快約到專科醫生禱告。
- 11. 為高榮德牧師及其同工在基督工人中心及美中的事工代禱。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome new friends who worshiped with us. May the Lord bless you. Please stay for lunch & fellowship.
- 2. Next Sunday (8/21) English worship will start at 9:15AM; Chinese worship will start at 10:45 AM. Please prepare your heart to attend the service.
- 3. Church monthly visitation will be on 8/18 started at 7 PM. Please contact brother Yung Cheng Lee for more details.
- 4. This Saturday (8/20) at 10:30 AM TCCC will resume Evergreen fellowship at church. Please invite all the elderly brothers, sisters and friends to join this fellowship. If you need a ride, please contact brother Yung Cheng Lee 918-269-7876
- 5. This Saturday (8/20) 8-10am Men's Fraternity will meet at GiGi's Kitchen 7105 S Yale, Tulsa, OK 74136. Contact Tony Tan or Chris Chow.
- 6. Feed My Starving Children packing event will be on Saturday, September 10, 2016 from 12:30 to 2:30pm at Northside Christian Church. For those interested, click on http://volunteer.fmsc.org/Register/Group/JoinGroup.aspx?gid=952584

- 7. Operation Christmas Child: This month we are collecting pencils, pencil sharpeners, and pencil cases which should fit inside a shoebox along with other items. Please drop them in the box outside the sanctuary.
- **8.** Last Sunday's Chinese English combined service attendance was 128.

#### **Prayer Items:**

- 1. Pray for the families and ministries of Pastors, Elder, and deacons.
- 2. Pray for the 9/17 strategic planning preparation meeting. Pray for the Lord to give guidance, wisdom and discernment to our church leaders.
- 3. Praise God for a wonderful Marriage Enrichment Retreat. Pray for the couples who attended, and their monthly follow up meetings.
- 4. Pray for the TU student ministry and the coming new students in August.
- 5. Pray for the plans and preparation for a new senior citizen fellowship.
- 6. Praise God for the birth of sister Annie's daughter Olivia. Pray for mom's quick recovery and the baby's healthy growth.
- 7. Pray for our expecting mothers (Wenting, Lian, Hsianglan, Teresa). Pray for the babies' growth in the womb and smooth delivery.
- 8. Mr. Sun's memorial service for the family was held 8/10 at Floral Haven Funeral Home. Pray for Mrs. Sun and their family.
- 9. Jean Lu's mom had a successful pelvic surgery. Pray for her recovery and salvation.
- 10. Pray for sister Cecily's heart rate to stabilize and for her to get an appointment with a specialist.
- 11. Pray for Rev. Billy Ko and his co-workers for their ministries at Christian Witness Center and in the Mid-west.

#### 證道大綱 Sermon Outlines: